

## **Quality Policy**

It is the policy of **IEPS** to provide a service that meets or exceeds the requirements and expectations of its internal and external customers, and to prevent any work related incidents by provide a safe working environment to its employees, contractors and any third party which may come in contact with its activities as well as to preserve the surrounding environment and prevent pollution.

This shall be done in a manner, which is in compliance with stated customer requirements as well as local legal and statutory regulations applicable, which shall provide the framework for the Organization's objectives, as well as utilizing the competent personnel for the tasks.

The Organization shall analyze and monitor its continual improvement Management Review Meetings, Customer feedback and any other applicable KPI's.

The Organization has implemented an Integrated Management System which complies with the International Standards of ISO 9001, ISO 14001, ISO 45001, ISO 17025 and API Q2 to enhance its activities.

This QHSE Policy shall act as driver to achieve the organizational objectives. The QHSE Policy shall be communicated to all relevant personnel at all levels in the organization and shall be available for interested parties, and shall be reviewed periodically for adequacy.

Managing Director

إن سياسة الشركة الهندسية المتكاملة للخدمات البترولية تقديم خدمة تتوافق أو تزيد مع متطلبات و توقعات العملاء الداخلين و الخارجين مع منع أى حوادث متعلقة بالعمل عن طريق توفير بيئة عمل آمنة للعاملين و المقاولين و أى أطراف أخرى قد تتعرض لأنشطة الشركة مع المحافظة على البيئة المحيطة ومنع التلوث

ستقوم شركة الهندسية المتكاملة للخدمات البترولية بتنفيذ ذلك بطريقة تتوافق مع القوانين و التشريعات و الأعراف المحلية و الدولية المطبقة مع توفير الإطار العام لأهداف الشركة و عن طريق أفراد مؤخلين و ذوى كفائة لآداء الأعمال المنوطين بها

ستقوم الشركة بتحليل البيانات و مراقبة الأداء باستخدام مراجعات الإدارة و متابعة أراء العملاء و أى مؤشرات لأخرى من أجل تحقيق التطوير المستمر

من أجل تحقيق هذا الخدف قامت الشركة بتطبيق نظام إدارة متكامل و متوافق مع متطلبات المواصفة الدولية الأيزو 9001:2015 و الأيزو ISO 17025 و الأيزو API Q2 و API Q2

إن سياسة الجودة و الصحة و السلامة و البيئة تكون بمثابة محرك لنحقيق الأهداف الخاصة بالشركة و تقوم الإدارة العليا بالتأكد من وصول هذه السياسة لجميع الأطراف المعنية على جميع المستويات و متاحة للأطراف المهتمة و سوف تقوم الإدارة العليا بمراجعتها بطريقة مستمرة للتأكد من صلاحيتها

المدير العام